
 

 

 

Møteprotokoll Mo menighetsråd 
 
 

Møtedato/tid: 22. august 2024 kl. 18.30 
 

Møtested: Mo kirke 
 

Til stede: Knut Ola Storbråten, Finn Egil Sandmo, Ann Kristin Lund, Jorunn 
Bunes, Jan Benny Nyborg, Kathe Yvonn Seigerud 
 

Møtende 
varamedlemmer: 

 
 
 

Forfall:  
 

Ikke møtt:  
 

Andre:  
 

Protokollfører: Knut Ola Storbråten 
 

 

Sak 45/24 - Godkjenning av innkalling og saksliste 

Menighetsrådets vedtak: Innkalling og referat godkjent.  

 
 

Sak 46/24 - Godkjenning av protokoll 

Menighetsrådets vedtak: Protokoll godkjent.  

 
 

  



 

Sak 47/24 - Referater/orienteringer (herunder 

orienteringer fra Fellesrådet) 

Saksorientering: 

Finn Egil Sandmo refererte fra Odal kirkelige fellesråd;  

Vellykkete arrangementer i sommer: klarinettkonsert, utegudstjeneste på 

Jugramoen og Olsok-vandring fra Skålbergsætra.  

 

Sak 48/24 – Nytt fast medlem av menighetesrådet 

Saksorientering: 

Irene Bekken har bedt om og fått innvilget fritak som fast medlem i resten 

perioden. Jorunn Bunes møter som fast representant heretter.  

 

Sak 49/24 – Innsettelse av ny prest  

Saksorientering:  

Innsettelsen av Marit Prest skjer 29. september kl 11 i Mo. Kirkekaffe på 

Saniteten til 75 personer er bestilt fra kl 12.30. Vi må si noen velkomstord ved 

kirkekaffen og overrekke en liten gave. Det foreslås en gave fra Ny vekst. 

Prosten vil lede arrangementet. Kirkekaffen bør publiseres med plakat. Vi 

regner med at dette ordnes fra kirkekontoret.  

 

 

 

 

  



Sak 50/24 – 50-årskonfirmanter  

Saksorientering:  

Gudstjenesten foregår 13. oktober. 1-2 fra menighetsrådet bør være med på 

kirkekaffen etter gudstjenesten. Det er bestilt kaffe på Saniteten. Vi planlegger 

arrangementet med presten når denne er på plass.    

I invitasjonen fra kirkekontoret bør det framgå at det er «pent» antrekk og at 

pris pr deltaker er 100 kr.  

 

Sak 51/24 – Møte med biskopen 

Saksorientering:  

Det blir et felles møte for alle menighetsrådene på kirkekontoret 19. 

september. Dette er i stedet for bispevisitasen som ikke ble noe av pga 

prestesituasjonen. Vi venter på nærmere informasjon om møtet.  

 

 

Sak 52/24 – Menighetsbladet 

Saksorientering:  

Siden det har kommet inn noe mer midler enn forutsatt, blir det utsending av 

ett nummer til av menighetsbladet i høst! Ideer til saker sendt inn.  

 
 

Sak 53/24 – Maling av nytt møblement og 

kjerkedøra 
 

Saksorientering:  

Møblementet bør males for å gli inn i inventaret i kjerka. Dette gjøres enklest 

ved å eiketre-ådre møblene (som benkene). Samtidig bør det iverksettes tiltak 

med maling kjerkedøra som begynner å bli veldig slitt. Tiltaket må klareres med 



kirkekontoret. Dagfinn Skolbekken utførte i sin tid denne malingsteknikken på 

benkene. Han har også malt noen bord i seinere tid.  

Menighetsrådets vedtak: 

Ola avklarer tiltaket med kirkekontoret og tar deretter kontakt med Dagfinn 

Skolbekken. Det kan være aktuelt å gjennomføre et kurs i malingsteknikken ifb 

m tiltaket.  

 

Sak 54/24 – Konfirmasjonsopplegg  

Saksorientering:  

Ola leste opp en henvendelse fra en forelder i årets konfirmantkull. Det dreide 

seg særlig om opplegget rundt leiren, som ikke var optimalt.  

Menighetsrådets vedtak: 

Menighetsrådet tar opplysningene til etterretning og følger det opp med ny 

prest da denne er på plass. 

Årets konfirmasjon er søndag 8. September. Menighetsrådet har ansvar for 

denne dagen. Følgende stiller som kirkeverter: Ola, Benny, Ann Kristin, Jorunn 

og Kathe. Jorunn og Kathe deler ut kapper i kapellet. Finn Egil kommer hvis han 

kan. Ola framfører en hilsen til konfirmantene fra menighetsrådet. Poser og 

kors er ordnet og ligger i sakristiet.  

 

Sak 55/24 – Prosjekt reparasjon av trapp  

Saksorientering:  

Vi har fått tilbud om spyling og reparasjon  av kjerketrappa gratis av Odd 

Magnus Storbråten & medhjelper. Tiltaket vil trolig bli utført i høst.  

 

  



Sak 56/24 – Prosjekt innsamlingsaksjon 

Saksorientering:  

Det har så langt kommet inn ca. 18000 kr i aksjonen. Finn Egil forfatter et brev 

til næringslivsaktører med håp om å samle inn mer midler. Konserter avventes 

til våren, Kathe holder i denne saken.  

 

Menighetsrådets vedtak: 

Innsamlingsaksjonen videreføres. Det tas sikte på å gjennomføre maling av 

deler av kjerka til våren, uavhengig av hvor mye midler som har kommet inn.  

 

Sak 57/24 - Eventuelt 
 

Minnelund:  

Rune Nor har fått i oppdrag å utforme planer for minnelund. Menighetsrådet 

må finne et passende honorar for dette arbeidet.  

 

VIPPS-skilt: 

Det er ønskelig med egne VIPPS-skilt som henges opp under salme-tavlene. For 

å unngå stygge plast-skilt, forespør vi Heidi Andreasen om hun kan male enkle 

skilt som stiler de andre.   

 

Musikalske innslag ved gudstjenestene: 

Vi inviterer Irina organist på neste møte for å diskutere dette.  

 

 

 

 


